
PROTOKÓŁ Nr 19/5/2009 
z posiedzenia Komisji BudŜetu, Gospodarki                                  

i Rolnictwa  
odbytego w dniu 21.10.2009r.  

 
 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz.9.00 

Posiedzenie  
 

otworzył i obradom przewodniczył Pan Krzysztof Wojcierowski – 
Przewodniczący Komisji. 
 

Przewodniczący Komisji rozszerzył porządek obrad o projekty uchwał 
w sprawie:  

• wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania 
finansowego za 2009 rok w ZESPOLE OPIEKI ZDROWOTNEJ w 
Końskich, 

• zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich 
ul. Gimnazjalna 41B, 

Projekty uchwał rozpatrzono jako pkt. 2a, i 2b, kolejność następnych punktów 
uległa zmianie. 
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad wraz ze zmianą: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) uzupełnienia składu Rady Powiatu, 
b) uzupełnienia składu osobowego stałych Komisji Rady, 
c) zaopiniowania wniosku Powiatowego Urzędu Pracy w Końskich 

o dofinansowanie i wydatkowanie kosztów utworzenia w PUP Centrum 
Aktywizacji Zawodowej, ze środków Funduszu Pracy w dyspozycji 
Ministra właściwego do spraw pracy, 

d) dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2009 rok, 
e) określenia regulaminu przyznawania środków finansowych na pomoc 

zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej, 
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f) wyraŜenia zgody na przystąpienie przez ZSP Nr 1 w Końskich do 
realizacji projektu pn. „Wizyty Przygotowawcze-Seminaria Kontaktowe” 
realizowanego w ramach programu „Uczenie się przez całe Ŝycie” 

g) przejęcia niektórych zadań z zakresu administracji rządowej. 
3. Zaopiniowanie wniosków dot. udzielenia dotacji ze środków PFOŚiGW. 
4. Sprawy róŜne. 
 
 

Ad – 2 a i b. 
 
Projekty uchwał w sprawach: 

• zatwierdzenia zmian w Statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich 
ul. Gimnazjalna 41B, 

• wyboru biegłego rewidenta do przeprowadzenia badania sprawozdania 
finansowego za 2009 rok w ZESPOLE OPIEKI ZDROWOTNEJ w 
Końskich 

przedstawił Dyrektor ZOZ – Wojciech Przybylski  
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Mariusz Brelski – zapytał dlaczego, kadra zarządzająca ma w rankingu 
Rzeczpospolitej najmniej punktów. 
 
Dyrektor ZOZ – Wojciech Przybylski – powiedział, Ŝe chodzi tu o stan 
bezpieczeństwa budynku min. brak agregatów i innych technicznych rzeczy. 
Podkreślił jednak, Ŝe wszystko jest sukcesywnie uzupełniane. 
 
Radny Kazimierz Pasterczyk w stosunku do projektu uchwały dot. wyboru 
biegłego rewidenta zapytał czy jest to ta sama firma co w ub. roku. 
 
Dyrektor ZOZ – Wojciech Przybylski – powiedział, Ŝe inna niŜ w latach 
ubiegłych. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiane projekty uchwał jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc uwag i zastrzeŜeń. 
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Ad – 2c i d. 
 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu Pani Helena Obara przedstawiła projekty 
uchwał w sprawach: 
 

• uzupełnienia składu Rady Powiatu, 
• uzupełnienia składu osobowego stałych Komisji Rady. 

 
Dodała, ze do Rady wejdzie Jerzy Środa na miejsce Michała Cichockiego, który 
zrezygnował z mandatu radnego. 
 
Dyskusji w powyŜszej sprawie nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiane projekty uchwał jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc Ŝadnych uwag i zastrzeŜeń. 
 
Ad – 2e. 
 
Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku Powiatowego Urzędu Pracy w 
Końskich o dofinansowanie i wydatkowanie kosztów utworzenia w PUP Centrum 
Aktywizacji Zawodowej, ze środków Funduszu Pracy w dyspozycji Ministra 
właściwego do spraw pracy przedstawił Dyrektor PUP w Końskich Pan 
Władysław Pająk. 
  
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Mariusz Brelski – zapytał, czy CAZ będzie obsługiwany przez nowych 
pracowników i na co będą przeznaczone środki, o których mowa w projekcie. 
 
Pan Władysław Pająk – powiedział, Ŝe środki będą przeznaczone na adaptację 
budynku, natomiast pracownicy będą przesunięci z PUP i wynagrodzenie równieŜ 
będzie pokryte z własnego budŜetu. W Polsce wydano nakaz utworzenia CAZ, 
natomiast Ministerstwo nie dało na to środków. Tworzenie nowych struktur 
stanowi problem nie tylko w powiecie koneckim. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
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Ad – 2f. 
 
Skarbnik Powiatu Pani Edyta DrąŜkiewicz przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie dokonania zmian w budŜecie Powiatu Koneckiego na 2009 rok. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Grzegorz Wąsik – zapytał, czy p. Skarbnik wie co to są działy, rozdziały 
i paragrafy. 
 
Pani Edyta DrąŜkiewicz – powiedziała, Ŝe wie. 
 
Radny Krzysztof Wojcierowski – zapytał, dlaczego na działalność WPPDiR 
środki są przesunięte z funduszu płac oraz zakup drabiny dla straŜy poŜarnej 
w kwocie 100.000zł jest w dziale poŜyczki. 
 
Pani Edyta DrąŜkiewicz – powiedziała, Ŝe w przypadku WPPDiR nie zatrudniono 
pedagoga na cały etat, a psychologa zatrudniono dopiero od kwietnia, stąd zostały 
środki. Jeśli chodzi o straŜ, to pierwotnie środki były przeznaczone na 
współfinansowanie z Urzędem Wojewódzkim samochodu. Jednak UW wycofał się. 
Wyjaśniła, Ŝe kwota ta naleŜy do wydatków niewygasających i znajduje się 
w poŜyczkach, gdyŜ pochodzi z kredytu. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe utrzymywanie tej kwoty w budŜecie jest 
fikcją 
 
Członek Zarządu Wiesław Basiak – podkreślił, Ŝe chodzi o bezpieczeństwo 
mieszkańców powiatu i zakup drabiny naleŜy zrealizować. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
 
Ad – 2g i h. 
 
Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Pan Krzysztof 
Stachera przedstawił projekty uchwał w sprawach: 
 

• określenia regulaminu przyznawania środków finansowych na pomoc 
zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej, 
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• wyraŜenia zgody na przystąpienie przez ZSP Nr 1 w Końskich do realizacji 
projektu pn. „Wizyty Przygotowawcze – Seminaria Kontaktowe” 
realizowanego w ramach programu „Uczenie się przez całe Ŝycie”. 

 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Grzegorz Wąsik – zapytał o § 15 regulaminu, który mówi, Ŝe nie ma drogi 
odwoławczej. 
 
Pan Krzysztof Stachera – powiedział, Ŝe nie ma. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe wnioski będą przyjmowane wszystkie, 
natomiast pozytywnie zostaną rozpatrzone te, które spełniają wymogi regulaminu. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono. 
 
Oba projekty uchwał Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie nie wnosząc 
uwag i zastrzeŜeń. 
 
Ad – 2i. 
 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia niektórych zobowiązań z zakresu 
administracji rządowej przedstawił Naczelnik Wydziału Zarządzania 
Kryzysowego Pan Wiesław Basiak. 
 
Dyskusji w powyŜszym temacie nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie nie 
wnosząc uwag i zastrzeŜeń. 
 
Ad – 3. 
 
Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Leśnictwa Pani Agata 
Binkowska przedstawiła 5 wniosków dot. udzielenia dotacji ze środków 
PFOŚiGW wymagających opinii Komisji BudŜetu. 
 
Dyskusji nie prowadzono. 
 
Komisja zaopiniowała wszystkie 5 wniosków jednogłośnie pozytywnie. 
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Ad – 4. 
 
W sprawach róŜnych Przewodnicząca Rady Helena Obara poinformowała, Ŝe 
10 listopada b.r. odbędzie się uroczysta sesja Rady Powiatu, poprzedzona mszą Św. 
na której poświęcony zostanie sztandar Powiatu Koneckiego. 
 
 
Wszystkie przedstawione materiały stanowią integralną część niniejszego 
protokołu. 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 10.40. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji  podziękował za 
uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.  
 
 
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       BudŜetu 
 
Monika Trojanowska   Krzysztof Wojcierowski  
 
 
 
Końskie, dnia 21.10.2009r. 


